
 ÅRSMÖTESPROTOKOLL #99 
 

Fört vid Tabergs SK årsmöte den 2024-02-27. 
 

 

Årsmötets det 99:e till ordningen öppnandes av ordförande Peter Junhem som hälsade alla 

välkomna. 

 

Vi inledde mötet med att hålla en tyst minut för de TSK medlemmar som under året har lämnat 

oss. Vi tackar för deras insatser i föreningen.  

 

1. Fastställande av dagordning för mötet 
årsmötet beslutade att fastställa dagordningen utan tillägg. 

 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
a) Val av mötesordförande 
 årsmötet beslutade 

 att välja Peter Junhem till mötesordförande. 

 

 b) Val av mötessekreterare 
 årsmötet beslutade 

 att välja Per Walfridsson till mötessekreterare. 

 

3. Val av justerare, som tillsammans med ordföranden och sekreteraren ska justera 

protokollet.  
 årsmötet beslutade att välja Anders Nilsson samt Gillis Kling  

 

4. Fråga om medlemmarna har kallats till mötet på rätt sätt och inom rätt tid 
årsmötet ansågs att årsmötet har blivit utlyst i behörig tid och ordning. Vi har utlyst kallelse till mötet 

via vår hemsida samt mail kopplat till medlemmarna via vår hemsida tabergssk/laget.se  

 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för det senaste 

verksamhetsåret 
Ordförande Peter Junhem läste upp verksamhetsberättelse och gav utrymme för frågor. Inga frågor.  
Tabergs SK hade under 2023 hela 514 medlemmar, damer/flickor 197 resp herr/pojk 317 st.  
Medlemsantalet har ökat från 475 till 514 medlemmar. En ökning med 39 st. Riktigt bra.  
 

 Verksamhetsgrenarna 
 Årsberättelserna för Styrelsen, Damlag, Herrlag, Ungdomsfotbollen och bordtennis lästes upp.  
 Inga frågor.  

 
Kassören Conny Pettersson läste upp den ekonomiska  
redogörelsen (resultat- och balansräkningen).  
Inga frågor på det ekonomiska resultatet av mötesdeltagarna.  

 

årsmötet beslutade att med godkännande lägga verksamhetsberättelsen och den ekonomiska 

redogörelsen till handlingarna. 

 

6. Revisionernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhetsåret 
Revisionerna har inga synpunkter över styrelsens förvaltning i samband med årsmötet för 
perioden 2023-01-01 till 2023-12-31. 
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7. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

årsmötet beslutade att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för perioden 2023-01-01 till 2023-
12-31. 

 

8. Fastställande av medlemsavgifter för kommande verksamhetsår 

Årsmötet beslutate att medlemsavgifter ej justeras för kommande verksamhetsår 
 

9. Fastställande av verksamhetsplan under behandling av ekonomisk plan för kommande 

verksamhetsår 
Kassör Conny Pettersson föredrag kommande års budget och verksamhetsplan. 

årsmötet beslutade att bifalla styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget 

 

10. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 
Styrelsen har följande förslag för investeringar.  

a) Inköp av Gräsklippare i form av automover. Kostnad ca 350.000. Detta köp är 
bidragsberättigat med ca 280.000 kr 

b) Utökning av parkeringsyta. Kostnad ca 250.000 kr 

c) Läggning av konstgräsplan vid grusplan. Kostnad ca 1.200.000 kr. Detta är 
bidragsberättigat med ca 800.000 kr.  

 
TSK:s stadgar har justerats och uppdaterats. De gamla och de nya stadgarna finns på hemsidan under 
fliken dokument. Välj mappen TSK Stadgar.  De gamla stadgarna kommer raderas 15:e mars 2024.  
 
En av medlemmarna på mötet var legenden Gillis Kling. Gillis berättade om hur idrottsplatsen 
utvecklades genom sammanslagningen av Taberg och Månsarps kommuner. Gillis berättade om hur 
kommunen tog bort grusgropen och sågverket som på den tiden befann sig på B plan. Det har även 

funnits eljusspår och minigolfbana. Därefter har det utvecklats och B plan har nu gräs. Vi har nu även 
inhängnad nät runt C plan. Gillis tycker att vi ska dokumentera hur anläggningen ser ut före och efter 
ändringarna med bland annat den blivande konsgräsplanen. Klubbhusen har även kommit till genom 
2 baracker. Berättelsen om TSK:s historia var mycket uppskattat bland de deltagarna på årsmötet.  
 
En film om TSK Ishockey finns på hemsidan. Här berättar blandanat Gillis om TSK:s storhetstid 
inom elitishockeyn under 60-talet.  
 
Gillis tycker även att det är bra att TSK kan sälja backhoppningsbacken till Jönköpings kommun.  
Så ni som inte visste att TSK äger en backhopparbacke i Taberg. Ni vet det nu…  
 
 

 medlemmarnas förslag, motioner 
  

1 . Gillis tycker att vi ska dokumentera hur anläggningen ser ut före och efter ändringarna med 
blan annat konstgräsplan på befintlig grusplan.  

2 Gillis tycker även att det är bra att TSK kan sälja backhoppningsbacken till Jönköpings 
kommun.  

3 På Smålands fotbollsförbund kommer man göra en omröstning på att man ska rösta om VAR 
i svensk fotboll. Vi tar upp det på ett styrelsemöte. Därefter tar vi ett beslut om hur TABERGS 
SK ska ställa sig i denna frågan. Vår inställning är att vara neutrala fram till ett annat beslut 
fastställs.  
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11. Val av styrelseledamöter  

Föreningens ordförande för en tid av2 år 

Peter är ordförande även 2024 

a) Halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år 

 

b) 2 revisorer jämte suppleanter (ersättare) för en did av ett år. I detta val får inte 

styrelsens ledamöter delta.  
årsmötet beslutade att välja Pernilla Wisen och Ann Sofie Peijko till revisorer för 2023. 

 

c) 3 ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, av vilka en ska utses till ordförande  
Valberedningen med ordföranden Peter Lindh får förnyat förtroende av årsmötets deltagare. 
Övriga i valberedningen är: Anders Nilsson, Mikael Lindstrand 

 

d) Ombud till möten där föreningen har rätt att vara representerad genom ombud 
Ordförande Peter Junhem samt Kassör Conny Pettersson 

 

12. Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 5. Beslut i fråga av större ekonomisk 

eller annan avgörande betydelse för föreningen eller medlemmarna frå inte fattas om den 

inte varit med i kallelsen till mötet.  
          
Val av styrelse för kommande period. 

Sittande styrelse omvaldes för 2024 
Ordförande:  Peter Junhem  1 år kvar  
Kassör:  Conny Pettersson 2 år Omval 

Sekreterare:  Per Walfridsson  1 år kvar 
Ledamot Robin Johansson 24/25 2 år Nyval Ansvar: Herrfotboll  
Ledamot Peter Kling 24/25 2 år omval Ansvar: Herr/damfotboll 
Ledamot Linda Berggren 1 år kvar Ansvar: Flickfotboll 
Ledamot Albin Ledell  Avgår Ansvar: Bordtennis (Kontakt Johan Samuelsson) 
Ledamot Simon Ljungblad 2 år Omval Ansvar: Damfotboll 
Ledamot Eija Almlöw  2 år Omval Ansvar: Stuga, kiosk och städ.  
Ledamot Martin Sandberg 1 år kvar Ansvar: Ungdom/pojkfotboll 
Ledamot  Mattias Juhlin 2 år Nyval Ansvar: Anläggningen 
Suppleant Mikael Andersson 1 år kvar Ansvar: Herrfotboll 
 
 

 

Övriga frågor 

- Till nästa år är det bra om styrelseansvariga för ungdomar är valda med olika år som start.   
- Per Walfridsson redogjorde för satsningen med konstgräsplanen på nuvarande grusplan. Avsikten är att 

lägga en konstgräsplan på nuvarande grusplan. Samtidigt avser vi att utöka parkeringen bakom A- 
planen. Vår målsättning är att konstgräsplanen ska vara på plats i under våren 2024.  

- Tabergsmilsgeneral är Mattias ”Tyson” Juhlin. Givetvis roddar han detta med en stor grupp av 
medhjälpare. Vi siktar på över 200 lag i årets tabergsmil. Det är av stor vikt för att vi ska klara vår 
budget för 2023. Målet är att intjäningen ska vara 200.000 kr. Budgeterat är 150.000:-  

- Vi har sportbutik i lokalen. Här kan man prova storlekar samt köpa våra föreningskläder. Leverantören 
är Enenda i samarbete med Ravelli. Det kommer bli enkelt att köpa föreningskläder. Därav behöver 
man numera inte köpa föreningskläder via InterSport.  

- Vi har fortfarande rabatt för ledare med 500:- vid köp av föreningskläder.  
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  Årsmötets avslutande 

 
Ordförande _______________________________ tackade alla för medverkan och avslutade årsmötet. 

 Peter Junhem 
 
Vid protokollet 
 
 
______________________________  ______________________________ 
Sekreterare Per Walfridsson  Justerare Anders Nilsson 
 
 

_______________________________  ___________________________ 
Mötesordförande Peter Junhem  Justerare Gillis Kling 
 
 
 
 
 
Deltagare vid årsmötet var följande: 
 

1 Peter Junhem 

2 Mikael Andersson 

3 Per Olof Högberg 

4 Conny Pettersson 

5 Simon Ljungblad 

6 Martin Sandberg 

7 Per Walfridsson 

8 Eija Almlöw 

9 Gillis Kling 

10 Harald Rydell  

11 Lars Victorin 

12 JO Sjöman 

13 Alexander Millberg 

14 Robin Johansson 

15 Tyson 

16 Oscar Warell 

17 Linda Berggren 

18 Peter Kling  

19 Anders Nilsson  

20  

  

 


